
SPRAWOZDANIE Z DZIAŁALNOŚCI MIĘDZYSESYJNEJ

BURMISTRZA WYRZYSKA

ZA MIESIĄC STYCZEŃ 2025

02.01.2025 r.

• W  Urzędzie  Miejskim  w  Wyrzysku  podpisałem  umowę  na  wykonanie  robót  budowlanych  związanych 
z modernizacją systemu oświetlenia drogowego na terenie Miasta i Gminy Wyrzysk. Zadanie realizowane jest w ramach 
programu: Rządowy Fundusz Polski Ład: Program Inwestycji Strategicznych – edycja 9 „Rozświetlamy Polskę”. Koszt  
inwestycji wynosi 198 030,00 zł. brutto, a wykonawcą robót jest firma Light On Sp. z o.o.

04.01.2025 r.

• Na  zaproszenie  Koła  Gospodyń  Wiejskich  z  Żelazna  uczestniczyłem  w  spotkaniu  Bożonarodzeniowym 
zorganizowanym dla seniorów z sołectwa. 

• Na  zaproszenie  Koła  Gospodyń  Wiejskich  z  Kościerzyna  Wielskiego  uczestniczyłem  w  spotkaniu 
Noworocznym.

05.01.2025 r.

• Na  zaproszenie  sołtysa  sołectwa  Konstantynowo  uczestniczyłem  w  spotkaniu  –  balu  maskowym 
zorganizowanym dla najmłodszych mieszkańców sołectwa.

• Na zaproszenie Koła Gospodyń Wiejskich z Kosztowa i Ochotniczej Straży Pożarnej z Kosztowa uczestniczyłem 
w spotkaniu wigilijnym.

06.01.2025 r.

Uczestniczyłem w wydarzeniu – Orszaku Trzech Króli, który przeszedł ulicami Wyrzyska. Orszak wyruszył spod figury 
Chrystusa Króla, prowadząc uczestników pod kościół parafialny. Organizatorami byli: Parafia pw. św. Marcina Biskupa 
w Wyrzysku oraz Miejsko – Gminny Ośrodek Kultury w Wyrzysku.

10.01.2025 r.

• W  Urzędzie  Miejskim  w  Wyrzysku  spotkałem  się  ze  sztabami  Wielkiej  Orkiestry  Świątecznej  Pomocy 
z Wyrzyska i Osieka nad Notecią, aby wspólnie zaplanować 33 finał Wielkiej Orkiestry Świątecznej Pomocy w Gminie 
Wyrzysk. 

• Spotkałem się z Wicestarostą Pilskim Stefanem Kowalem oraz Dyrektorem Powiatowego Zarządu Dróg w Pile 
Arturem Bąkiem. Rozmawialiśmy na temat utrzymania dróg powiatowych przez Gminę Wyrzysk.

• Uczestniczyłem w wydarzeniu „Noworoczne spotkanie przy choince”, które zorganizowane było przez Miejsko – 
Gminny  Ośrodek  Kultury  w  Wyrzysku.  W  trakcie  wydarzenia  można  było  oglądać  występy:  Wyrzyskiego  Chóru 
„Canto”, Wyrzyskiej Orkiestry Dętej, Formacji Mażoretek oraz Dziecięcej Grupy Teatralnej.

11.01.2025 r.

Na zaproszenie Stowarzyszenie Promocji Kultury i Sportu „Krajna” miałem możliwość obserwować piłkarskie zmagania 
młodych  sportowców  z  roczników  2015,  2016,  2017,  2018.  Wydarzenie  zorganizowane  zostało  we  współpracy 
ze Sztabem WOŚP z Wyrzyska oraz Ośrodkiem Sportu i Rekreacji w Wyrzysku.

12.01.2025 r.

Na zaproszenie Parafialnego Klubu Sportowego „Tęcza” uczestniczyłam w spotkaniu świątecznym.

14.01.2025 r.

• W Urzędzie Miejskim w Wyrzysku spotkałem się z Panią Sołtys sołectwa Kosztowo.
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• W Urzędzie Miejskim w Wyrzysku spotkałem się z sołtysem sołectwa Rzęszkowo oraz z sołtysem sołectwa 
Młotkówko. Rozmawialiśmy na temat funduszu sołeckiego na 2025 rok.

• Uczestniczyłem  w  spotkaniu  z  mieszkańcami  sołectwa  Gromadno.  Spotkanie  dotyczyło  omówienia  planu 
ogólnego gminy oraz sprawozdania z rocznej działalności sołectwa.

15.01.2025 r.

• Wraz ze Skarbnik Gminy Teresą Mikołajczak udałem się do Sępólna Krajeńskiego celem podpisania umowy 
na obsługę rachunku bankowego Gminy Wyrzysk. Umowa została podpisana z Bankiem Spółdzielczym w Więcborku.

• Wraz z Komendant Straży Miejskiej  w Wyrzysku Anną Rzyduch oraz strażnikiem Straży Miejskiej  Piotrem 
Spirydowem udałem się z wizytą kontrolną do schroniska „Cywil” w Rybowie.

• Uczestniczyłem w spotkaniu z mieszkańcami, których dzieci uczęszczają do Szkoły Podstawowej im. Janusza 
Korczaka w Gleśnie. Tematem spotkania było omówienie procesu likwidacji szkoły.

16.01.2025 r.

• Uczestniczyłem  w  uroczystości  z  okazji  Dnia  Babci  i  Dziadka,  którą  przygotowały  dzieci  z  Przedszkola 
w Kosztowie.

• Uczestniczyłem  w  spotkaniu  z  przedsiębiorcami  z  terenu  Gminy  Wyrzysk.  W  trakcie  spotkania  omówione 
zostały  kwestie  dotyczące  m.in:  problemów  i  potrzeb  przedsiębiorców,  planów  związanych 
z rozwojem Gminy Wyrzysk oraz o możliwościach inwestycyjnych dostępnych w Gminie.

17.01.2025 r.

• W Urzędzie Miejskim w Wyrzysku spotkałem się z inwestorem - firmą E&W Sp. z o.o.  PROJEKT Spółka 
komandytowa,  która  złożyła  wniosek  o  uchwalenie  zintegrowanego planu inwestycyjnego polegającego na  budowie 
farmy fotowoltaicznej w obrębie ewidencyjnym Kosztowo oraz inwestycji towarzyszących.

• W  Urzędzie  Miejskim  w  Wyrzysku  spotkałem  się  z  włodarzami  Gmin  Powiatu  Pilskiego  tj.:  burmistrzem 
Wysokiej  Arturem  Kłyszem,  wójtem  Szydłowa  Tobiaszem  Wiesiołkiem,  burmistrzem  Miasteczka  Krajeńskiego 
Krzysztofem Oświecimskim, burmistrzem Łobżenicy Robertem Biskupiakiem oraz wójtem Białośliwia Dawidem Taterą. 
Tematem spotkania było omówienie przystąpienia Gminy Wyrzysk do klastra energii.

• Uczestniczyłem w spotkaniu z mieszkańcami sołectwa Kościerzyn Wielki. Spotkanie dotyczyło omówienia planu 
ogólnego.

19.01.2025 r.

Na  zaproszenie  sołtys  Bąkowa  Pani  Krystyny  Gwizdowskiej  brałem  udział  w  spotkaniu  zorganizowanym 
dla mieszkańców sołectwa.

20.01.2025 r.

• Na zaproszenie Wójta Szydłowa uczestniczyłem w spotkaniu wójtów, burmistrzów z terenu Powiatu Pilskiego. 
Rozmawialiśmy na temat bieżących potrzeb samorządów.

• Wraz z Kierownik Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Wyrzysku Hanną Łapacz spotkałem się 
z  Jackiem  Bogusławskim  –  Etatowym  Członkiem  Zarządu  Województwa  Wielkopolskiego,  w  sprawie  odrzucenia 
wniosku  projektowego  „Nie-bezdomni  -  kompleksowe  wsparcie  osób  bezdomnych  w  Gminie  Wyrzysk”  w  ramach 
konkursu FEWP.06.16. Integracja Społeczna i aktywizacja społeczna, Program Fundusze Europejskie dla Wielkopolski 
na lata 2021-2027.

21.01.2025 r.

• Spotkałem się z Zarządem Koła Polskiego Związku Wędkarskiego w Wyrzysku. Rozmawialiśmy o planach Koła 
na 2025 rok.

• W  Urzędzie  Miejskim  w  Wyrzysku  wręczyłem  nagrody  uczestnikom  Gminnego  Etapu  Ogólnopolskiego 
Strażackiego Konkursu Plastycznego.
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22.01.2025 r.

• Wraz  z  Przewodniczącym  Rady  Miejskiej  w  Wyrzysku  Piotrem  Kuną  złożyłem  kwiaty  i  zapaliłem  znicz 
pod tablicą znajdującą się na budynku Urzędu Miejskiego w Wyrzysku. W ten sposób uczciliśmy 105. rocznicę powrotu  
Wyrzyska do Macierzy.

• Uczestniczyłem w posiedzeniu komisji Rady Miejskiej w Wyrzysku.

Sprawozdanie z realizacji uchwał przekazano w odrębnym dokumencie.

BURMISTRZ 

        (-) Marcin Piszczek
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